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Zápis z 27. zasedání Akademického senátu 

č. j. UKFaF/270582/2023 

konaného dne 24. 5. 2023 od 15:00 hodin v zasedací místnosti děkanátu 

Přítomni: dr. Babica Jan, dr. Bárta Pavel, doc. Boušová Iva, Čech Petr, doc. Červený Lukáš, 
Fecske Peter (od 15:09), Hanusová Anna, Mgr. Horáček Ondřej, Horny Matyáš, Janovcová 
Hana, dr. Kastner Petr, Mgr. Kerda Marek, doc. Krátký Martin, dr. Kudláčková Zděnka, 
dr. Macháček Miloslav, dr. Vokřál Ivan, doc. Vraníková Barbora 
 
Vedení fakulty: doc. Kučera Radim, doc. Roh Jaroslav, prof. Štaud František (do 17:05),  
Ing. Vlčková Lenka, prof. Zimčík Petr (do 16:05) 
 
Hosté: dr. Jirkovský Eduard, Mgr. Mašková Eliška, Mgr. Matějka Lukáš, dr. Matouš Petr 
(od 17:00), Ing. Navrátilová Lucie (do 17:44) 
 
Sekretářka Akademického senátu: Ivana Dvořáková  
 
Omluveni: dr. Hošťálková Anna, dr. Jančálková Pavla, Khatibi Seyedmohammad, doc. Malý 
Josef, doc. Siatka Tomáš, Bc. Straková Jana, prof. Nachtigal Petr, prof. Nováková Lucie, prof. 
Šatínský Dalibor, prof. Šimůnek Tomáš, JUDr. Maleček Župčanová Jana 
 
Nepřítomen: Dezham Amir 
 
Navržený program: 

1. Zahájení 
2. Schválení programu 
3. Vystoupení vedení FaF UK 
4. Informace z AS UK a komisí AS UK 
5. Změna pravidel pro organizaci studia na Farmaceutické fakultě v Hradci Králové 
6. Žádost o akreditaci doktorského studijního programu Lékařská a farmaceutická 

mikrobiologie / Medical and Pharmaceutical Microbiology 
7. Návrh opatření děkana – pravidla pro stanovení mzdového tarifu od 1. 7. 2023 
8. Projednání Výroční zprávy o hospodaření za rok 2022 
9. Projednání rozvahy příjmů a výdajů Farmaceutické fakulty UK v Hradci Králové na rok 

2023 
10. Různé 



 
1. Zahájení 

Předseda Akademického senátu FaF UK doc. Krátký v 15:05 zahájil 27. zasedání senátu.  
Na úvod přivítal senátory, vedení fakulty a hosty zasedání.  
 
Senát se sešel v usnášeníschopném počtu. Jako skrutátoři pro zasedání byli určeni Hana 
Janovcová a Petr Čech, zápis provedla Ivana Dvořáková. 
 
 
2. Schválení programu 

S navrženým programem 27. zasedání AS byli senátoři seznámeni dopředu, doc. Krátký vyzval 
senátory ke vznesení připomínek či návrhů na jeho případnou změnu. 
 
Ze strany senátorů nebyly k programu vzneseny žádné připomínky ani navržena změna pořadí 
bodů, a proto předseda AS FaF UK vyzval senátory k hlasování o jeho schválení. 
 
Hlasování: 16-0-0 (pro-proti-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK schválil program 27. zasedání. 
 
 
3. Vystoupení vedení FaF UK 

Děkan doc. Roh /děkan fakulty/ 

• Mephared 2 

o Došlo k významnému posunu v přípravě – byl vybrán vítězný uchazeč 

na generálního dodavatele stavby (nyní běží odvolací lhůta do 5. 6. 2023). 

o Z časových důvodů a po předchozí dohodě s vedením LFHK i UK byla 

přednesena žádost o mimořádné společné zasedání AS FaF a AS LFHK dne 14. 

června 2023 ve 14:00 na Kampusu. Zde by byl nastíněn jak dosavadní stav 

projektu a předpokládané výdaje, tak by proběhlo hlasování ohledně schválení 

smlouvy o dílo a dalších dokumentů. 

o S Vládou ČR se podařilo vyjednat navýšení rozpočtu o inflaci a částku 

na vybavení.  

o Stále však zůstává vysoká částka naší spoluúčasti, během dalších jednání bude 

tedy nadále snaha o snížení ceny za centrální budovu, která je v gesci MŠMT. 

o Došlo ke změně ve způsobu poskytování podpory z Fondu na podporu investic, 

tzv. „Mikuláš“ – nově 20 % nevratná a 80 % vratná část s max. roční splátkou 

ve výši 10 % rozpočtu fakulty.  

o Dalším klíčovým krokem pro financování výstavby je také vysoutěžení 

generálního dodavatele u dalších dvou provázaných staveb v komponentě 

Národního plánu obnovy.  

 

Doc. Roh za prof. Novákovou /Vnější a mezinárodní vztahy fakulty/: 

• Proběhla schůzka k nové koncepci Dne otevřených dveří – cílem je naplnit kapacitu 

fakulty co nejkvalitnějšími studenty. Poděkování za pozitivní přístup, výborná zpětná 

vazba od uchazečů.  



• Zmíněny akce s účastí FaF: Festival vědy, VědaFest, Noc Vědců na téma Tajemství. 

• Zapojení ZLR do připravovaného projektu Via botanica – Program Interreg Česko-

Polsko s cílem podpořit zahradní turistiku, velká šance na úspěch projektu. 

• Poděkování Markétě Lankové za dosavadní správu fakultního Instagramového účtu, 

nyní přebírá Eliška Peňázová. 

• 14. 12. v 19:00 se uskuteční vánoční koncert fakulty. 

 

Doc. Roh za prof. Šimůnka /Vnitřní záležitosti, projektová činnost a strategický rozvoj fakulty/: 

• Stávající projekty se zakončují (EFSA, STARSS, InoMed). 

• Výzva k podávání projektů AZV. 

• Podáno více než 30 projektů GAČR. 

 

Doc. Roh za prof. Nachtigala: Studijní záležitosti /Anglická výuka, laboratorní diagnostika ve 

zdravotnictví/ 

• Zatím 72 přijatých studentů do anglického studijního programu Pharmacy  

(cca ½ z Jižní Korey – na FaF proběhla návštěva vicekonzula, který projevil zájem  

o propagaci studia a zjednodušení vízové povinnosti tamním studentům u nás). Tyto 

informace doplnila Ing. Navrátilová. 

 

Doc. Krátký otevřel diskuzi. 

 

Dr. Vokřál se zeptal, zda díky zmíněnému navýšení rozpočtu MEPHARED 2 by mohla být 

zrušena některá dřívější opatření vedoucí ke snížení nákladů? 

Doc. Roh odpověděl, že i přes navýšení přislíbených zdrojů zůstává naším cílem snížení celkové 

ceny s ohledem na výši spoluúčasti. 

Prof. Zimčík dodal, že např. laboratorní vybavení, které nebylo zahrnuto do rozpočtu, bude 

moci být pořízeno později z případných jiných dotačních titulů dle aktuální situace. 

 

Doc. Boušová se zeptala, zda výše spoluúčasti se týká pouze FaF. 

Doc. Roh odpověděl, že jde o společnou částku, přičemž poměr rozdělení mezi FaF, LFHK a UK 

ještě není finálně stanoven. Další položkou “navíc” budou úroky z případného komerčního 

úvěru. 

 

Nebyly vzneseny žádné další doplňující dotazy. 

 

Prof. Zimčík /Investiční a technický rozvoj fakulty/: 

• Na úvod uvedl, že jednání ohledně financování projektu MEPHARED 2 nejsou 

jednoduchá, a vyjádřil poděkování panu děkanovi za práci, kterou společně s děkanem 

LFHK prof. Manďákem odvedl. 

• OIS  

o Aplikace VERSO EOC Sklady byla spuštěna – momentálně se nahrává  

i laboratorní materiál; v blízké době bude již reálně k dispozici vše, co bude 

v aplikaci. 

• CIT 



o Přihlašování externích pracovníků do sítě: od příštího roku budou 

na jednotlivých katedrách zaměstnanci, kteří budou mít vytvořený druhý login, 

pod kterým se externistům přihlásí do počítače. 

• Parkovací místa zprostředkovaná zaměstnancům FaF k užívání firmou ELLA-CS jsou již 

k dispozici.  

• Analýza spotřeby energií:  

o El. energie: konstantní spotřeba (2% pokles), kvůli vyšší ceně však došlo 

k nárůstu plateb (nárůst ceny o 40 % = 2 mil. Kč). 

o Plyn: (ZLR + Zámostí) nárůst kvůli cenám, které se zvýšily 2,5×. Spotřeba byla 

snížena na ZLR o 25 % a na Zámostí o 16 % (proti r. 2022), ale kvůli nárůstu cen 

cca 2,5× stouply reálné náklady o 30 %, tedy o 650 tis. Kč. Bez úsporných 

opatření by však cena byla ještě o dalších cca 250 tis. vyšší. 

o Teplo: (Ak. Heyrovského + Kampus): pokles spotřeby o 15 % resp. o 40 % u M1 

– reálný pokles plateb o 7 % (o 300 tis. Kč). 

 

Doc. Krátký poděkoval za informace a analýzu a otevřel diskuzi. 

 

Mgr. Mašková navázala na úvodní sdělení prof. Zimčíka a sdělila, že na včerejším jednání také 

paní rektorka vyzdvihla úsilí pana děkana při vyjednávání ohledně projektu MEPHARED 2, a 

dotázala se, zda FaF plánuje v dalším akademickém roce zavést nějaká opatření v souvislosti 

s umělou inteligencí a ChatGPT v rámci psaní diplomových a bakalářských prací. 

Prof. Zimčík uvedl, že toto zatím nebylo řešeno a předal otázku dalším proděkanům. 

Doc. Roh dále uvedl, že toto téma rezonuje v kolegiu rektorky, je v řešení a očekáváme, že 

bude řešeno centrálně na úrovni univerzity. Uvedl, že u experimentálních prací by nemělo být 

tolik využitelné. 

Doc. Kučera doplnil, že prorektor Skopal sdělil, že budou podniknuty konkrétní kroky, ale 

zatím detaily nezmínil. 

Dr. Kudláčková uvedla, že na zasedání Komise pro třetí roli sdělila dr. Římanová (ředitelka 

Ústřední knihovny UK), že na podzim má proběhnout kulatý stůl (univerzita + Turnitin) na toto 

téma. 

Mgr. Matějka k tématu dodal, že situaci probírali právníci na VŠ a již se tvoří pravidla např. 

na MFF, nicméně UK zatím na centrální úrovni spíše nereaguje. Situace na ostatních VŠ je 

podobná a začínají vznikat vnitřní regulační předpisy. 

Dr. Jirkovský doplnil, že bylo řešeno na zasedání Komise pro IT.  UK vydala oficiální zprávu a 

zvažuje koupi plné licence ChatGPT pro Ústřední knihovnu UK. 

Mgr. Mašková reagovala vyjádřením, že použití ChatGPT je problematické. Umí si vymyslet 

celou rešerši vč. fiktivních autorů a zdrojů založených na reálném podkladu. ChatGPT podle 

analýzy ČVUT svůj text rozpozná pouze ve 25 % případů, nicméně v 9 % je falešně pozitivní. 

Prof. Štaud doplnil, že téma bylo probíráno na kolegiu děkana i rozšířeném kolegiu děkana, 

ale spíše v obecné rovině. Také potvrdil informaci, že volná verze ChatGPT si “vymýšlí”, ale 

existuje i jiná placená AI, která uvádí správné zdroje a je tedy využitelná; uvidíme 

do budoucna, jak si s tímto poradí nejen Turnitin, ale i např. vědecké časopisy. 

Pravděpodobně to nebude úplně potlačitelné, spíše se s tím budeme muset naučit žít a 

definovat podmínky používání. 

Dr. Jirkovský doplnil osobní zkušenost s velmi složitým odhalením článku vytvořeného AI. 



 

Doc. Krátký se na základě analýzy spotřeby energií zeptal, zda razantní omezení vytápění 

v budovách na Ak. Heyrovského, kdy je teplo dodáváno za relativně nízkou cenu z Opatovic, 

nevedlo naopak k vyšší spotřebě elektrické energie užíváním alternativních zdrojů vytápění. 

Prof. Zimčík uvedl, že bylo avizováno, že používání alternativních zdrojů není přípustné. 

A jestliže byla někomu při nastavených opatřeních zima, určitě se měl ozvat. 

Doc. Roh podotkl, že opatření vycházela z celouniverzitních pokynů paní rektorky a ceny jsme 

předem neznali. Nicméně současný trend poklesu cen energií by snad mohl znamenat i nižší 

cenu za plyn v další sezóně.  

Ing. Vlčková uvedla, že vzhledem k finanční situaci je určitě vhodné v úsporných opatřeních 

pokračovat i v dalších sezónách bez ohledu na příp. nižší ceny. Je třeba se na finance fakulty 

dívat jako na celek, kdy omezení na straně tepelného komfortu znamená finance např. 

na mzdové náklady. 

Prof. Zimčík doplnil, že úspora nákladů za teplo je jediná cesta, jak ušetřit. 

Doc. Krátký poznamenal, že by bylo vhodné více mezi fakultní veřejností rozšířit souvislost 

mezi šetřením za teplo a mzdovými náklady, s čímž Ing. Vlčková souhlasila. 

Dr. Babica upozornil, že v kancelářích na Kampusu je vzhledem k velké ploše skleněných stěn v zimě 

výrazný pocitový chlad, i když teploměr v místnosti ukazuje přiměřenou teplotu, a vyjádřil přání, aby 

šetření nebylo za cenu výrazného tepelného diskomfortu pracovníků. Na toto sdělení reagovali prof. 

Zimčík a dr. Kudláčková, která potvrdila slova dr. Babici. Pan děkan poděkoval za podnět a 

doporučil, aby doc. Malý připomněl tuto otázku před začátkem topné sezony. 

 

Nebyly vzneseny žádné další doplňující dotazy. 

 

Doc. Kučera: Studijní záležitosti /Farmacie/ 

• Žádost v souvislosti s blížící se inovací webu fakulty určená zejména studentské části 

AS o návrhy či podněty plynoucí z běžného používání webu. Obecně by měl být vzhled 

pravděpodobně inspirován webem Na Karlovku. Základní „mapa“ webu byla 

vytvořena, ale podněty od uživatelů by byly užitečné. 

 

Doc. Krátký otevřel diskuzi. 

 

Mgr. Mašková uvedla, že dochází k rebrandingu UK a propagace UK, tak by bylo vhodné, aby 

se náš web podobal novému jednotnému designu, který bude mít UK. Například web 

Na Karlovku podle dostupných informací nebude podporován. 

Doc. Kučera reagoval, že finální design samozřejmě ještě neznáme, že pouze přednesl podnět 

k řešení. 

Senátorka Janovcová potvrdila, že inspirace webem Na Karlovku není ideální, protože web 

působí chaoticky a uživatelům nevyhovuje. 

Doc. Kučera reagoval, že inspirace webem Na Karlovku je zejména u obsahového rozvržení. 

Doc. Roh doplnil, že na novém webu UK pracuje tým prorektora Vlacha a již byly nějaké 

materiály k nahlédnutí, které se již v tuto chvíli jeví jako zdařilé, takže by bylo dobré, kdyby se 

následně sjednotil i s fakultami. 

 



Doc. Vraníková se zeptala, zda je již plánovaná schůze Komise pro kvalitu výuky, která měla 

být řešena na Kolegiu děkana, zda se tedy řešilo/bude řešit. 

Doc. Kučera odpověděl, že je třeba předložit na jednání konkrétní návrhy, které jsou tč. 

s panem děkanem v řešení. 

 

Dr. Vokřál se dotázal, zda se nový web týká jen veřejné části nebo celého webu, tedy např. i 

vědeckého portálu. 

Doc. Kučera odpověděl, že v tuto chvíli měl na mysli informace od Studijního oddělení směrem 

ke studentům v rámci své gesce. 

 

Nebyly vzneseny žádné další doplňující dotazy. 

 

Prof. Štaud /Vědecká činnost/:  

• Vytvořena skupina pro reformu doktorských studijních programů v reakci na novelu 

vysokoškolského zákona – proběhlo již několik schůzek, oblasti řešení jsou ale 

omezené, protože novela stále není k dispozici. 

• Hodnocení vědecké činnosti: prorektor Krištoufek se snaží, aby byly s hodnocením 

věd. činnosti spokojené všechny fakulty, což není reálné. Probíhají četné diskuze, 

podle kterých se návrh již hodně upravil, i přesto lze pro FaF očekávat pokles financí 

za vědu.  

• Změna odměňování DSP studentů za publikace v souvislosti se stanoviskem Vědecké 

rady FaF UK ke spolupráci s časopisy z vydavatelství, která zneužívají princip 

OpenAccess k masové produkci publikací se spornou úrovní recenzního řízení. Bohužel 

FaF má publikací tohoto typu velké množství. Naopak z výpočtu stipendia vypadlo 

krácení za spoluautory mimo FaF.Probíhají společné akreditace doktorských studijních 

programů. 

• Do doktorských studijních programů bylo podáno 25 přihlášek, z toho 20 do prezenční 

formy, cca polovinu tvoří zahraniční uchazeči. Probíhá druhé kolo přijímacího řízení 

(přihlášky do září 2023). 

• Vyhlášení nové soutěže UNCE: pokusíme se podat 2 projekty – podpora juniorských 

pracovníků. 

• 30. Studentská vědecká konference:  

o Vyplaceny odměny organizátorům 

o Nadnárodní kolo – velmi pěkné výsledky (1. a 3. místo v biologické sekci, 1. 

místo v chemické sekci, 2. a 3. místo v sekci farmaceutické technologie a 1. a 

2. místo v sekci klinické farmacie). Poděkování za skvělou reprezentaci, 

studenti byli pozváni na Vědeckou radu. 

 

Doc. Krátký otevřel diskuzi. 

 

Doc. Krátký se zeptal na důvody, proč má fakulta získat nižší prostředky v ukazateli za vědu. 

Prof. Štaud vysvětlil, že dělení doposud probíhalo na základě ukazatelů z r. 2016, bylo tedy 

nutné je aktualizovat a stanovit, jak mezi sebou porovnat jednotlivé vědecké výstupy a 

matematicky je přepočítat na finanční prostředky. Proto byl nastaven nový způsob výpočtu.  

Doc. Roh doplnil, že výpočty jsou složitější otázka a bude se na nich ještě pracovat. 



Prof. Štaud dodal, že AS UK na červnovém zasedání schválí jen 1. část, tedy že se v tomto roce 

přepočítá 5 %.  

Doc. Krátký doplnil dotaz, zda je tedy nějaký konkrétní ukazatel, který FaF parametry snižuje. 

Prof. Štaud sdělil, že prvním krokem ke snížení poklesu financí bylo přehodnocení „váhy“ 

monografií z 25 % na 15 %, ale nyní ať už se v parametrech přepočítává jakkoli, pokles financí 

pro FaF už se téměř nemění. Zároveň pozitivní je skutečnost, že se výrazně navýšila „váha“ 

časopisů D1 a Q1, což je pro nás motivační, tzn. pokud v nich budeme publikovat, situace se 

při dalších přepočtech bude zlepšovat. 

Doc. Roh dodal, že pokles je dán menším množstvím, nikoli kvalitou. Proto nyní čistě 

matematické přehodnocení vychází hůře, ale kvalitativní hodnocení může dopadnout 

samozřejmě úplně jinak. 

Dr. Jirkovský uvedl, že stoupla pouze PřF, MFF vychází přibližně nastejno a ostatní fakulty 

včetně FaF a LF poklesly. 

 

Doc. Vraníková se zeptala v reakci na e-mail od Mgr. Vítové ohledně publikování v Open 

Access časopisech, ve kterém bylo uvedeno, že lze snížit poplatky a je možné obracet se 

na Open Access koordinátora a zda tedy nějakého má přímo fakulta, nebo je potřeba obracet 

se na univerzitního koordinátora. 

Prof. Štaud odpověděl, že ohledně např. volných tokenů je třeba obrátit se na univerzitního 

koordinátora, za FaF toto zajišťuje právě Mgr. Vítová. 

 

Mgr. Kerda se dotázal, zda publikace v časopisech typu MDPI budou zohledněny a znázorněny 

v přehledu časopisů podle impakt faktoru uveřejňovaném na Intranetu. 

Prof. Štaud odpověděl, že je třeba diverzifikovat portfolio, abychom se dostali pod hranici  

20 % u jednoho vydavatelství, ale nevidí důvod pro označování. Zejména má tuto informaci 

mít konzultant, školitel či korespondující autor. 

 

Doc. Červený se ještě dotázal k výpočtům hodnocení vědecké činnosti, zda se tedy 

matematické přepočítávání aplikuje, nebo ne. 

Doc. Roh odpověděl, že se doposud nezohledňovaly reálné údaje a pořád se vycházelo z roku 

2016. Takže případné zvětšení některé z fakult, resp. vydávání většího počtu článků od r. 2016, 

nebylo zohledněno a nyní bude. K matematickému přepočítávání ukazatelů tedy univerzita 

přistupuje a v malém procentu začíná propisovat do rozpočtů za vědeckou činnost 

 

Nebyly vzneseny žádné další doplňující dotazy. 

 

Ing. Vlčková /tajemnice fakulty/: 

• Hodnocení THP pokračují, nyní probíhají osobní jednání, na kterých se probírají 

pracovní náplně sekretářek. Snaha o jejich sjednocení a propojení sekretářek kateder 

a středisek i s pracovníky děkanátu tak, aby tvořili podporu pro akademiky a fakultní 

veřejnost a jejich práce byla zefektivněna. 

 

Nebyly vzneseny žádné doplňující dotazy. 

  

Hlasování: Přijato tichým souhlasem.  



Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace od vedení fakulty. 

 

 

4. Informace z AS UK a komisí AS UK 

Doc. Krátký předal slovo Mgr. Maškové, která přítomné senátory informovala o zasedání  

AS UK ze dne 28. dubna 2023. 

 

• Zasedání 28. dubna 2023 

o Novela JŘ AS UK – nově je možné hybridní jednání; v případě potřeby jsou univerzitní 
senátoři k dispozici kvůli implementaci do JŘ AS FaF. 

o Probíhají jednání na půdě Poslanecké sněmovny Parlamentu ČR v rámci zasedání 
školského výboru ohledně podfinancování VŠ: 

▪ Usnesení: „AS UK vnímá dlouhodobé podfinancování vysokého školství ze strany 
státu a připojuje se k prohlášení České konference rektorů k financování 
vysokého školství ze dne 24. března 2023.” 

o J. M. paní rektorka bude kandidovat na předsedu České konference rektorů.  
o Probíhá rozvoj a spuštění Dobrovolnického centra UK. 
o Dojde k reformě podpory krátkodobých zahraničních mobilit, nově se budou uplatňovat 

rigidnější kritéria a výběrová komise se doplní o nové členy.  
o Schválena dílčí novela Přílohy č. 2 Statutu UK týkající se poplatků za doktorské studium 

v cizím jazyce. 
o Schválena Dílčí novela Pravidel podpory zájmové činnosti studentů UK a vydáno 

souhlasné stanovisko k opatření rektora „Zásady pro poskytování podpory zájmové 
činnosti studentů“. 

▪ Dochází k novému definování oblastí podpory, nově je možnost obecného 
financování spolku na aktivity na příslušný AR do výše 50–100 tis. Kč; jednorázová 
podpora nejvýše 250 tis. Kč. 

o Schválen Provozní a kapitálový rozpočet UK na 2023. 
o Schválen Rozpis finančních prostředků na UK pro 2023. 

▪ Celkový příspěvek 4 mld. (nárůst o 2,6 %). 
o Rozepsání podle Principů na rok 2023Návrh na řešení žádostí o podporu z Fondu na 

investiční rozvoj fakult a dalších součástí („Mikuláš“). 
▪ ETF – na generální rekonstrukci budovy za 165 mil. získá 100% spoluúčast UK 

(zdůvodnění RUK: rozpočet akce představuje trojnásobek ročního rozpočtu 
fakulty). Žádost o nevratný příspěvek ve výši 27,5 mil. (na stavbu + vystěhování 
knihovny) byla schválena. 

o Schváleny Zásady programu Cooperatio. 
▪ Došlo k eliminaci generického maskulina a ke změnám v odměnách členům rad 

vědních oblastí, v hodnocení vědních oblastí a v zasedání rad. 
o IT komise 

▪ Elektronické diplomy: stanovisko MŠMT neznáme (do 9. 5. zatím bez vyjádření i 
po urgencích a dvou předchozích záporných stanoviscích), stanovisko Ministerstva 
vnitra je kladné. Je v plánu AJ/ČJ verze, která by byla vygenerovaná automaticky při 
vydání nových diplomů; pokud bude stanovisko kladné, bude platit od AR 23/24. 

o Studentská komora Rady vysokých škol 
▪ Vydala Standard školitele v doktorském studiu; jde o doporučující dokument, který 

má sloužit jako inspirace pro vytváření standardů na vysokých školách, který má být 



zaveden v důsledku změny nařízení vlády o standardech pro akreditace ve vysokém 
školství: 

▪ https://www.skrvs.cz/o-nas/aktuality/predstavujeme-standard-
skolitele/?fbclid=IwAR37zntCG5yByzbiyrOwHXKZ8KWM7TR9Kgdm6DHC_8lFC
JK1gKL4YdRppmk  

 

Doc. Krátký otevřel diskuzi a položil dotaz ke zvýšení poplatku za studium v anglickém jazyce. 

Lékařské fakulty zdražily výrazně, kdežto FaF pouze minimálně. 

Doc. Roh poděkoval za dotaz a vysvětlil, že jsou zohledňovány výše poplatků u našich přímých 

konkurentů (tj. Budapešť, Bratislava, Brno) tak, abychom zůstali konkurenceschopní. 

 

Nebyly vzneseny žádné další doplňující dotazy. 

 

Doc. Krátký předal slovo dr. Kudláčkové, která přednesla informace ze zasedání Komise 

pro třetí roli AS UK ze dne 27. dubna 2023. 

 

• Informace o Kampusu Hybernská (kancléřka UK Mgr. Petra Štanclová): 

o Diskuze na téma využití prostorů v tomto objektu – Kampus Hybernská je 

společný projekt UK a hl. m. Prahy, ve kterém by se měly realizovat zájmy obou 

partnerů v oblasti rozvoje města a 3. role univerzity. Do roku 2025 je Kampus 

financován z projektu Hyb4City, poté je velká pravděpodobnost, že UK bude i 

nadále Kampus podporovat, ale je nutné, aby byl z podstatné části v té době 

již běžný provoz financován bez velkého přispění UK. 

o Na dotaz Bc. Čecha (PF) ohledně možnosti pronájmu některých prostor 

odpověděl prorektor Vlach, že jsou sice ještě volné prostory (sklepy a půdy), 

ale je třeba mít na paměti, že budova patří hl. m. Praha. Teoreticky ale můžeme 

o dalších aktivitách jednat. 

o Primárně má Kampus sloužit akcím, které pořádají min. dvě fakulty UK a pan 

prorektor vyzval, aby této možnosti fakulty využívaly. 

o Dr. Fontana (člen Kolegia rektorky) sdělil, že by bylo vhodné, aby se tam dostala 

co nejširší oblast aktivit – snaha o sběr ucelených informací. Na základě 

stávajícího sběru dat by byl vytvořen dotazník, který by se rozšířil po celé UK, a 

ve kterém by se vyplnily základní požadavky akce. Kapacita je max. 300 osob 

najednou, max. 100 osob na jednom patře. 

• Novinky z PR UK (doc. Vlach): 

o Bylo vyhlášeno nové kolo „Studenti propagují UK“. 

o Logo UK – pracuje se na něm, snad půjde i tisk na 3D tiskárnách. 

o Pražské jaro – návrh smlouvy o spolupráci (benefiční koncerty). 

• Informace z Ústřední knihovny UK (ředitelka dr. Radka Římanová): 

o Je hotová Výroční zpráva. 

o Knihovna sdružuje 400 knihovníků, 45 000 čtenářů a 63 knihoven. 

o Nová podoba centrálního vyhledavače. 

o Elektronické knihy – v AJ dostatek, v ČJ je to problém. 

o Příručka pro studenta je očekávána na podzim. 

https://www.skrvs.cz/o-nas/aktuality/predstavujeme-standard-skolitele/?fbclid=IwAR37zntCG5yByzbiyrOwHXKZ8KWM7TR9Kgdm6DHC_8lFCJK1gKL4YdRppmk
https://www.skrvs.cz/o-nas/aktuality/predstavujeme-standard-skolitele/?fbclid=IwAR37zntCG5yByzbiyrOwHXKZ8KWM7TR9Kgdm6DHC_8lFCJK1gKL4YdRppmk
https://www.skrvs.cz/o-nas/aktuality/predstavujeme-standard-skolitele/?fbclid=IwAR37zntCG5yByzbiyrOwHXKZ8KWM7TR9Kgdm6DHC_8lFCJK1gKL4YdRppmk


o Kampus Hybernská by pro akce knihoven využívali rádi, ale platí pronájem, a 

tak často volí jiné prostory. 

o Na podzim proběhne kulatý stůl spolu s Turnitin ohledně umělé inteligence a 

psaní kvalifikačních prací. 

o Noc s Andersenem – pro děti zaměstnanců. 

o Knihovna nemůže zpřístupňovat el. zdroje pro osoby se vzdáleným přístupem 

– U3V, Alumni (což vyplývá z licenčních smluv). 

o ÚK má audiolaboratoř, která nabízí možnost natáčení (technik – školení střih, 

titulkování atd.) pro potřeby studia zdarma, komerční zakázky zpoplatněny. UK 

má úložiště pro videa, díky čemuž nám zůstávají vlastnická práva. 

o Na začátku roku 2024 se bude otevírat velká knihovna v Jinonicích a 

pravděpodobně i v Kampusu Albertov. 

 

Nebyly vzneseny žádné doplňující dotazy. 

 
Dr. Jirkovský přednesl podklady ze zasedání komisí AS UK. 
 

• Komise pro vědu AS UK 
o Výkonové indikátory pro hodnocení vědy – podklad pro Principy24: 

▪ V podstatě nový „kafemlejnek“, vzor převzat z MUNI. 
▪ Neshoda mezi SOC-HUM a SCI-MED obory (publikace vs. monografie). 
▪ Proběhly dva kulaté stoly, kde se probíraly jednotlivé indikátory a jejich 

váhy (publikace, citace, monografie a citace, aplikovaný výzkum, peníze 
ze zahraničí, excelentní ČR granty aj.) na základě připomínek. 

o Politika nakládání s výzkumnými daty na UK (open science): 
▪ Projednáno na RKR 22. 5., kulatý stůl bude 2. 6. 
▪ Prvotní draft komplexní politiky, jak nakládat s výzkumnými daty (co 

zveřejnit, za jakých podmínek, co a kde ukládat, kdo bude mít za co 
odpovědnost, tvorba data management plánu) – týká se již 
dokončených/publikovaných výzkumů a závěrečných prací. 

▪ Část se zvlášť projednává na Komisi pro IT AS UK (archivace výzkumných 
dat). 

▪ Návody na openscience.cuni.cz/OSCI-61.html (záložka „Výzkumná 
data“) – navrhuje zviditelnit i z FaF. 

• Komise pro IT AS UK 
o Bezpečnostní příručka pro zaměstnance: 

▪ Některé připomínky byly zapracovány a bude se schvalovat v červnu na 
AS jako OR (připomínky budou nakonec ve formě výjimek – např. 
nemožnost stahovat určité typy souborů, používání USB aj.). 

▪ Definuje pravidla, postupy a bezpečnostní opatření v oblasti 
bezpečného nakládání s informacemi a ICT prostředky UK. 

▪ Bude se dále upravovat a zpřísňovat v dalších verzích, kdy začne platit i 
pro studenty. 

o Materiál pro archivaci dat: 
▪ Jako součást politiky open science. 
▪ Obecný materiál definující základní pojmy a strategii. 



▪ Obsahuje link (https://hdl.handle.net/20.500.14178/1875) na veřejně 
publikovaný materiál „Metodika bezpečného nakládání s výzkumnými 
daty,“ kde jsou doporučení a příklady, jak archivovat data, jejich 
kategorizace, nutnost šifrování aj., jaké cloudové úložiště používat pro 
jaká data – doporučená úložiště v rámci M365 smlouvy UK (OneDrive a 
Sharepoint), ale hlavně CESNET OwnCloud a FileSender (se spol. Google 
se doposud nepodařilo podepsat synchronizaci jejich politiky 
s politikou EU, není tedy doporučen pro ukládání diskrétních a citlivých 
dat). 

o Elektronické dodatky k diplomům: 
▪ V procesu přípravy (zdržení kvůli složité legislativě a faktu, že UK vydává 

diplomy primárně tištěné a v latině).  
▪ Řeší se možnost přístupu k diplomu/dodatku po ukončení studia – 

diskutována varianta mít stále přístup do CAS vs. možnost přístupu 
např. přes Identitu občana. 

o Postupy v digitalizaci a napojení na základní registry (Mgr. Jančíková): 
▪ K 1. 1. 2025 bude mít UK právo činit řadu digitálních úkonů a od 

uživatelů nebude nutné požadovat údaje, které budou 
stažitelné/získatelné ze základních registrů. Nyní se mapují úkony, 
které bude UK nabízet jako orgán veřejné moci. 

▪ V rámci projektu SDG na udržitelný rozvoj budou v srpnu zhotoveny 
dva výstupy dostupné přes NIA – elektronická přihláška ke studiu a el. 
žádost o přiznání stipendia (obojí bude doplněno do modulu v rámci 
SIS4, el. přihláška je již reálně i v SIS3). 

o E-learning na UK a jeho vize budoucnosti, systém Moodle (Mgr. Polášková): 
▪ V budoucnu bude Moodle propojen se SIS4, ÚVT řeší rozšíření 

serverové kapacity Moodle. 
▪ Počítá se s propojením jednotlivých kurzů v rámci 4EU+, připravuje se 

nový systém pro správu videí. 
▪ Prof. Skopal poznamenal, že by bylo možné koupit i profesionální 

licenci na ChatGPT. 
o Zprávy z CePit a think-thanku prorektora pro IT: 

▪ Je téměř kompletní zadávací dokumentace k prvnímu modulu nového 
SISu. 

▪ V rámci CePit se řešil modul cestovních příkazů, už je také dán časový 
rámec pro zavedení help desku (červen). 

 
Doc. Krátký otevřel diskuzi. 

 
Senátor Petr Fecske se dotázal k termínu spuštění nového SIS. 
Dr. Jirkovský odpověděl, že termín ještě není znám. 
Mgr. Mašková doplnila informaci, že na SIS bude nově ročně vyčleněna částka 35 mil. Kč. 
Dr. Jirkovský dodal, že elektronické přihlášky by měly být zprovozněny už v SIS3. 
 
Nebyly vzneseny žádné další doplňující dotazy. 

 

Hlasování: Přijato tichým souhlasem. 

Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace o zasedání AS UK a komisí AS UK. 

 

https://hdl.handle.net/20.500.14178/1875


 

5. Změna pravidel pro organizaci studia na Farmaceutické fakultě v Hradci Králové 
 

Doc. Roh jako předkladatel předal slovo doc. Kučerovi. 

Doc. Kučera osvětlil výchozí body a základní parametry navrhované změny v pravidlech 

pro organizaci studia (POS), které zahrnují:  

• Jedním z ukazatelů ve výpočtu rozpočtu UK bude graduation rate, přičemž do jeho 

výpočtu se nezapočítávají ti studenti, kteří sami zanechají studia v 1. ročníku. Řešením 

by bylo započítávání lhůty od začátku studia, a ne od doby zápisu, což ale není tak 

jednoduché. Proto je navrhováno rozdělení 1. ročníku do dvou úseků. 

• Nastavena minimální hranice 12 kreditů (v AR 2020/2021 bylo studentů s méně než 

12 kredity 75 a v dalším roce z nich nestudoval nikdo; je to tedy hranice, která 

nezasahuje do studia běžně studujících studentů). 

• Případná výjimka z počtu kreditů (zejm. ze zdravotních důvodů) bude řešena 

individuálně a posuzována děkanem. 

• Předpis bude v případě schválení platit pro studenty od nového akademického roku. 

• Rozdělení se týká pouze studijních programů vyučovaných v ČJ, u programů 

vyučovaných v AJ zůstane zachován současný stav, neboť rozdělení by bylo komplikací 

(víza aj.). Studenti v programech vyučovaných v ČJ, kteří by měli vízovou povinnost, by 

byli příp. posuzování individuálně. 

 

 

Doc. Krátký otevřel diskuzi a u vedl, že dokument byl projednáván LK AS FaF UK i LK AS UK, 

které vznesly řadu formálních i obsahových připomínek, na které reagoval doc. Kučera: 

• Návrh je předkládán jako Změna POS, nicméně jsme obdrželi změnovou formu 

novelizovaného předpisu. Je dokument tedy předkládán jako „Změna“ (chybí tedy 

vlastní dokument), nebo nový předpis (chybí čistopis, který vyžaduje AS UK)? Dále 

v závěrečných ustanoveních je řečeno „Zrušují se Pravidla ... ze dne 2. 6. 2017“. 

Vypadá to tedy, že je opravdu předkládán nový předpis a ne změna. 

o Z procedurálního pohledu bude předpis po vyjádření LK AS UK a kratší diskusi 

přeložen jako novela stávajícího.  

• Pokud je předkládaný dokument opravdu změnou, čl. 3 by neměl být takto označen, 

jelikož původní článek 3 (Specializace v rámci studijních programů) byl zrušen, s tím, 

že číslování zůstalo. Pokud jde o dokument zcela nový, je to v pořádku. 

o S ohledem na předložení dokumentu jako změny POS zůstane čl. 3 i nadále 

zrušený.  

• Návrh usnesení je nesprávně formulován – vnitřní předpisy AS FaF schvaluje. Nejde 

v tomto případě o „pracovní verzi“, která se bude posílat LK AS UK k předběžné 

konzultaci a až pak následně bude předpis na AS FaF finálně schvalován? Stihne se to 

termínově? Nehrozí „riziko“, že se do předpisu LK AS UK „pustí“ zevrubně, tj. nejen 

do změnových částí? 

o Původní návrh usnesení byl stažen předkladatelem, finální podobu bude AS FaF 

UK projednávat v rámci mimořádného zasedání 14. června 2023, kdy bude již 

připravena finální verze dokumentu. 



• Čl. 4, odst. 1, poslední věta – chápeme dobře, že pokud nebude student v ZS schopen 

získat kvůli zdravotním důvodům ani 12 kreditů, tak mu může být děkanem povoleno 

pokračovat dál? Navíc je tu pro studenty možnost ISP, která bude platit i pro přechod 

první – druhý úsek studia. Podle čeho bude „vybíráno“, zda půjde o „děkanskou 

výjimku“, nebo ISP? Případně zda tato výjimka bude automaticky znamenat ISP – to 

ale není nikde určeno. 

o O ISP lze žádat pouze před začátkem nového AR, a proto mezi 1. a 2. úsekem 

mohou studenti žádat pouze o výjimku děkana. 

• Pokud má předpis nabýt účinnosti prvním dnem akademického roku 2023/24, bude 

možné, aby se studenti zapisující se do 1. ročníku již v průběhu června/července/září 

zapsali do „nového“ prvního úseku studia? 

o Na základě vyjádření právního oddělení fakulty a konzaltace s LK AS FaF UK zde 

není problém, předpis bude platit pro studenty, kteří začnou studovat v novém 

AR.  

• Jak to bude s opakovaným zápisem předmětu z prvního úseku studia? Student např. 

nesplní v ZS předmět Organická chemie I – bude si jej tedy muset znovu zapsat 

následující úsek studia (tj. do LS)? Nicméně v letním semestru kurz OCH I neprobíhá. 

Samozřejmě zkoušky z OCH I mohou být (a bývají) vypisovány i v LS, takže ty bude moci 

absolvovat, ale předmět jako takový vlastně ne. Dle informace od kolegy vyučujícího 

OCH I mělo po zkouškovém období splněno tento předmět pouze 100 studentů 

(necelá třetina zapsaných). Jak to také bude v tomto případě s „rekvizitami“? 

o V POS jsou definovány podmínky pro opakovaný zápis studia, kdy opakovaný 

zápis je možný v tom úseku studia, kde je to bezprostředně možné. Jinými slovy 

tam, kde je předmět vyučován, tzn. např. v zimním semestru následujícího AR.  

• Poznámka k NMgr. studiu – není rozdělení na semestry zbytečné? Platí, že takřka 

všichni, co se přihlásí a zapíšou, tak i absolvují. 

o Toto rozdělení je zvoleno s ohledem na stejná pravidla ve všech studijních 

programech vyučovaných v ČJ.  

• Ad cizinci studující v ČJ – respektujeme, že podmínky musí být stejné pro všechny 

studenty v daném programu a nelze diferencovat podle pasu. Nicméně problém s vízy 

může vyvstat jako u studujících v AJ, kde se o rozdělení neuvažuje. Uvažuje se 

o nějakém opatření kvůli vízům, aby s tímto neměli problém s ohledem na potvrzení 

o studiu na první úsek studia? 

o Zatím žádné zásadní problémy nebyly řešeny, ale k těmto studentům by bylo 

přistupováno individuálně.  

• Jak to bude s prerekvizitami mezi prvním a druhým úsekem (tj. ZS a LS)? Budou tam i 

tvrdé prerekvizity, nebo systém zůstane tak, jak je? 

o Prerekvizity v 1. ročníku zůstanou zachovány.  

• Souhlasíme, aby v čl. 3 byly normální (standardní?) počty kreditů jednoznačně 

vypsány. Nicméně v rámci diskuze při tvorbě současného POS (a fakultních předpisů 

obecně) bylo z Prahy doporučováno, aby se neopakovaly věci již řečené v „mateřském 

předpisu“, tj. zde v SZŘ. 

o Na základě doporučení LK AS UK se informace přesune do příloh.  



• Považujeme za vhodnější, aby normální počty kreditů byly specifikovány pro každý 

studijní program zvlášť – bakaláři LDZ mají standardní dobu studia 3 roky, tj. kredity 

pro 5. úsek studia u nich nemohou dosahovat hodnoty 240 (viz poznámka pod čarou 

16), totéž i u NMgr. BLDZ. 

o Zápis do dalšího úseku studia s nižším než normálním počtem kreditů není 

možný 2× po sobě, a proto by tato informace v POS byla nadbytečná.  

• Dále byly předloženy připomínky LK AS FaF UK formálního a jazykového charakteru. 

 

Na sdělené informace reagovali Mgr. Mašková, Mgr. Matějka, dr. Matouš a doc. Kučera.  

Dr. Matouš se zeptal, zda individuální posuzování žádostí o výjimku ze zdravotních důvodů 

nebude pro děkana zbytečná administrativní zátěž. 

Doc. Roh odpověděl, že se domnívá, že se bude jednat o jednotky případů, a pokud už student 

žádost sepíše, tak opravdu bude chtít ve studiu pokračovat. 

Dále se dr. Matouš dotázal k uvedeným normálním počtům kreditů, jestli by opravdu nebylo 

vhodnější rozepsat jednotlivé programy, aby byl dokument jednoznačný. 

Doc. Kučera reagoval, že již z podstaty studijního plánu nemůže v bakalářském studijním 

programu student získat např. 240 kreditů, takže by mohlo zůstat uvedeno tak, jak je 

navrženo. 

Dr. Matouš se ještě zeptal k opětovnému zapisování předmětů v prvním ročníku. 

Reagovali doc. Kučera, Ing. Navrátilová, dr. Babica, doc. Krátký, na konec toto téma uzavřel 

doc. Kučera informací, že téma ještě prověří. 

 

Nebyly vzneseny žádné další doplňující dotazy, bylo proto přistoupeno k hlasování. Na základě 

stažení návrhu předkladatelem a předchozího podnětu dr. Kudláčkové bylo hlasováno 

o modifikovaném usnesení. 

 

Hlasování: 17-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

Závěr: Akademický senát FaF UK vzal na vědomí informace o změně pravidel pro organizaci 

studia na Farmaceutické fakultě. 

 

 

6. Žádost o akreditaci doktorského studijního programu Lékařská a farmaceutická 
mikrobiologie / Medical and Pharmaceutical Microbiology 

 

Doc. Roh za prof. Štauda uvedl, že se jedná o první ze série společných akreditací s LFHK, 

následovat budou studijní programy týkající se biofyziky, farmakologie, biochemie, 

fyziologických věd aj. Schválení tohoto bodu poměrně chvátá, proto již byl předjednán 

na Vědecké radě.  

 

Doc. Vraníková poděkovala za uvedení bodu a otevřela diskuzi. Sdělila, že bod byl již 

projednán Studijní komisí AS FaF UK, která k dokumentu nevznesla žádné připomínky. 

 

Mgr. Mašková se dotázala, zda další akreditace budou také spadat pod LFHK. 

Doc. Roh poděkoval za dotaz a odpověděl, že pod patronátem FaF bude Farmakologie a 

toxikologie (KFLT), Xenobiochemie a patobiochemie (KBV) a připojíme se k programu Funkční 



a morfologické vědy (KBLV), což umožní např. i otevření rigorózního řízení v tomto oboru. Dále 

zmínil nově vznikající obor za účasti doc. Tebbense Aplikovaná fyzika a matematika v lékařství 

a farmacii, který bude pod záštitou LFHK. Statistiky či dílčí úspěchy studentů budou 

přisuzovány fakultě dle příslušnosti školitele. 

 

Nebyly vzneseny žádné další doplňující dotazy, bylo proto přistoupeno k hlasování.  

 

Hlasování: 17-0-0 (pro-proti-zdržel se)  

Závěr: Akademický senát FaF UK projednal předložený návrh žádosti o akreditaci doktorského 

studijního programu Lékařská a farmaceutická mikrobiologie / Medical and Pharmaceutical 

Microbiology a vyjádřil souhlasné stanovisko s uvedeným návrhem. 

 

 

7. Návrh opatření děkana – pravidla pro stanovení mzdového tarifu od 1. 7. 2023 
 

Doc. Roh k projednávanému bodu uvedl, že změna byla velmi pečlivě zvážena vzhledem 

k výhledu financování fakulty, ale i inflaci. FaF si svých zaměstnanců váží a úspory proto zavádí 

v jiných oblastech a nikoli v mzdových nákladech. 

Ing. Vlčková doplnila, že změna není dána skutečně jen hodnotou minimální zaručené mzdy, 

ale je to i snaha o konkurenceschopnost na trhu práce. Pro fakultu jsou kvalitní zaměstnanci 

důležití a znovu připomněla nutnost úspor za energie. 

Doc. Roh poté ještě dodal, že došlo k drobné změně v dokumentu, tj. byla doplněna 

informace, že tento mzdový tarif se týká vnitřních zdrojů fakulty (pro „kmenový úvazek“). 

U prostředků z projektů a grantů s vyšším tarifem může mít daný zaměstnanec i vyšší tarif. 

Mgr. Matějka toto potvrdil a sdělil přesné znění úpravy. 

 

Nebyly vzneseny žádné doplňující dotazy, bylo proto přistoupeno rovnou k hlasování.  

 

Hlasování: 17-0-0 (pro-proti-zdržel se)  

Závěr: Akademický senát FaF UK bere na vědomí návrh opatření děkana – Pravidla 

pro stanovení mzdového tarifu. 

 

 

8. Projednání Výroční zprávy o hospodaření za rok 2022 
 

Doc. Roh poděkoval za prostudování a předal slovo paní tajemnici. 

Ing. Vlčková uvedla, že formát Výroční zprávy je dán MŠMT, a shrnula pozitiva, tj. kladný 

hospodářský výsledek (1 054 000 Kč) a tvorbu fondů. Dále poděkovala Ekonomické komisi AS 

FaF UK za projednání. 

Doc. Roh ještě doplnil, že hospodaření fakulty je kontrolováno externím auditorem. 

Doc. Červený jako předseda Ekonomické komise AS FaF UK sdělil, že Ekonomická komise AS 

FaF UK se s dokumentem důkladně seznámila a byly jí zodpovězeny dotazy a vysvětleny 

komentáře. Proto doporučuje schválení Výroční zprávy. Také sdělil, že komise je schopna 

zmiňované podklady na vyžádání předložit. 

 



Nebyly vzneseny žádné doplňující dotazy, bylo proto přistoupeno rovnou k hlasování.  

 

Hlasování: 17-0-0 (pro-proti-zdržel se)  

Závěr: Akademický senát FaF UK schválil Výroční zprávu o hospodaření FaF UK za rok 2022. 

 

 

9. Projednání rozvahy příjmů a výdajů Farmaceutické fakulty UK v Hradci Králové na rok 
2023 

 

Doc. Roh poděkoval za schválení předchozího bodu a předal slovo paní tajemnici. 

Ing. Vlčková také poděkovala a navázala, že fakulta je povinna vypracovat rozvahu příjmů a 

výdajů. Její velikost (cca 487 mil. Kč) ovlivňují končící projekty, nicméně další kategorie zdrojů 

stoupají. Významnou roli sehraje položka na energie a provoz (přes 5 mil. Kč). Náklady jsou 

zpracovávány s ohledem na výnosovou stránku tak, aby byla rozvaha vyrovnaná. Opět 

poděkovala Ekonomické komisi AS FaF UK za pečlivé prostudování dokumentu (jedna chyba 

byla opravena). 

Doc. Červený doplnil, že všechny body byly Ekonomickou komisí projednány a opět jsou 

na vyžádání k dispozici, a taktéž doporučil schválení tohoto bodu. 

 

Nebyly vzneseny žádné doplňující dotazy, bylo proto přistoupeno k hlasování.  

 

Hlasování: 17-0-0 (pro-proti-zdržel se)  

Závěr: Akademický senát schválil Rozvahu příjmů a výdajů Farmaceutické fakulty Univerzity 

Karlovy v Hradci Králové na rok 2023. 

 

 

10. Různé 
 

Předseda senátu požádal o schválení zápisu 26. zasedání AS konaného dne 12. 4. 2023, který 

měli členové AS FaF UK k dispozici k připomínkování a obdrželi jej s předstihem ve finální 

podobě. 

 

Nebyly vzneseny žádné doplňující dotazy, bylo proto přistoupeno k hlasování.  

 

Hlasování o zápisu z 25. zasedání: 15-0-2 (pro-proti-zdržel se) 

Závěr: AS FaF UK schválil zápis z 26. zasedání AS konaného dne 12. 4. 2023. 

 

Doc. Krátký se dotázal, v jaké fázi je Výroční zpráva o činnosti? 

Doc. Roh uvedl, že práce na Výroční zprávě již finalizují, po urgencích již byly doplněny i 

chybějící části za Spolek českých studentů farmacie, a poděkoval dr. Babicovi za zapojení 

do revize a korektur. Ing. Vlčková doplnila, že je text již zkompletován a je stanoven termín 

pro první přečtení. Doc. Krátký následně požádal, zda by bylo možné předložit zprávu AS dříve 

než ve lhůtě 10 dní před zasedáním. Doc. Roh odpověděl, že by bylo možné ponechat 

projednávání výroční zprávy o činnosti i na zasedání AS v září 2023. 

 



Doc. Krátký dále sdělil, že 31. 5. 2023 v 9:00 bude prof. Nováková v rámci exkurze 

středoškolských studentů prezentovat novou prezentaci fakulty, takže se příp. zájemci mohou 

zúčastnit. 

 

Závěrem doc. Krátký uvedl, že zasedání AS FaF UK 28. 6. 2023 proběhne výjimečně 

v posluchárně C a mimořádné společné zasedání AS FaF UK a AS LFHK UK proběhne v aule 

A105 na Kampusu dne 14. 6. 2023. 

 

Nebyly vzneseny žádné doplňující dotazy. 

 

Hlasování: Přijato tichým souhlasem. 

Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace z bodu Různé. 

 

Předseda AS FaF UK doc. Krátký poděkoval všem přítomným za účast a ukončil zasedání 

senátu v 18:15 h. 

 

 

Zapsala: Ivana Dvořáková 

 

Ověřili: doc. PharmDr. Mgr. Martin Krátký, Ph.D., doc. PharmDr. Barbora Vraníková, Ph.D. 

 

V Hradci Králové dne 2. 6. 2023. 

 

 

 

 

 

 

  



Příloha č. 1: Usnesení přijatá na 27. zasedání konaném dne 24. května 2023 

 

Usnesení 27-1: AS FaF UK schválil program 27. zasedání AS FaF UK. 

Usnesení 27-2: AS FaF UK vzal na vědomí informace od vedení fakulty. 

Usnesení 27-3: AS FaF UK vzal na vědomí informace ze zasedání AS UK a komisí AS UK. 

Usnesení 27-4: AS FaF UK vzal na vědomí informace o změně Pravidel pro organizaci 

studia. 

Usnesení 27-5: AS FaF UK projednal předložený návrh žádosti o akreditaci doktorského 

studijního programu Lékařská a farmaceutická mikrobiologie / Medical 

and Pharmaceutical Microbiology a vyjádřil souhlasné stanovisko 

s uvedeným návrhem. 

Usnesení 27-6: Akademický senát bere na vědomí návrh opatření děkana – Pravidla 

pro stanovení mzdového tarifu. 

Usnesení 27-7: AS FaF UK schválil Výroční zprávu o hospodaření FaF UK za rok 2022. 

Usnesení 27-8: AS FaF UK schválil Rozvahu příjmů a výdajů Farmaceutické fakulty 

Univerzity Karlovy v Hradci Králové na rok 2023. 

Usnesení 27-9:  AS FaF UK schválil zápis z 26. zasedání AS konaného dne 12. 4. 2023. 

Usnesení 27-10: AS FaF UK vzal na vědomí informace z bodu Různé.  

 

 

Zapsal: doc. PharmDr. Mgr. Martin Krátký, Ph.D. 

Ověřila:   doc. PharmDr. Barbora Vraníková, Ph.D. 

 


